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P R O T O K Ó Ł  

z  narady roboczej Sołtysów i Przewodniczących Komitetów  

Osiedlowych  w  dniu 25.07.2013 r.  

 

W naradzie uczestniczyli :  

- Pan Tomasz Śmietanka – Burmistrz Gminy Kozienice 

- Pan Igor Czerwiński – Z-ca Burmistrza ds. Technicznych 

- Pani Małgorzata Bebelska – Z-ca Burmistrza ds. Społecznych 

- Pan Stanisław Siderski - Sekretarz Gminy 

- Pan  Andrzej Wołos – Przewodniczący Komisji Budżetu 

- Pani Teresa Starzyńska – Dyrektor Wydziału GS 

- Pan Robert Wojcieszek – prezes KGK 

- Pan Tadeusz Jakubowski – Kierownik Powiatowego Inspektoratu Ochrony Roślin 

- Przedstawiciel  KP Policji w Kozienicach 

- Sołtysi i Przewodniczący Komitetów Osiedlowych wg załączonej listy obecności 

 

Przybyłych na naradę  powitał  Sekretarz Gminy Pan Stanisław Siderski przedstawiając  

jednocześnie  program narady: 

1. Omówienie zasad i celów rozdysponowania funduszu sołeckiego na 2014 r.  

2. Spotkanie z Kierownikiem Powiatowego Inspektoratu Ochrony Roślin. 

3. Wolne wnioski. 

 

Zebrani otrzymali:  

1. Materiały potrzebne do złożenia wniosków ws. planu wydatków funduszu sołeckiego 

na 2014 r. (min. 2 egzemplarze). 

2. Wyliczenie kwot funduszu sołeckiego dla poszczególnych sołectw na 2014 r. 

3. Informację zbiorczą o terminach wywozu odpadów komunalnych wraz z ulotką 

informacyjną – przygotował KGK Sp. z o.o. (sołtysi otrzymali również egzemplarze 

dla mieszkańców. Dla Sołtysa wsi Ruda, który nie był obecny na zebraniu materiały 

przekazano w dniu 29.07.2013). 

4. Plakaty dot. zaproszenia mieszkańców na Piknik z Radiem Dla Ciebie. 

 

Pani Małgorzata Bebelska zaprosiła zebranych na Piknik z Radiem Dla Ciebie (27.07.2013) 

oraz na pozostałe imprezy organizowane przez gminę w sierpniu  min. dożynki gminne i 

Festiwal im. B. Klimczuka. 

 

Ad. 2. Spotkanie z Kierownikiem Powiatowego Inspektoratu Ochrony Roślin 

 

Głos zabrał Pan  Tadeusz Jakubowski – Kierownik Powiatowego Inspektoratu Ochrony 

Roślin i omówił problemy związane z kontrolą upraw niektórych roślin oraz na czym polega 

ewidencja oprysków i jakie są nowe uregulowania w tej dziedzinie.  

Pan Włodzimierz  Kowalski – sołtys wsi Janików zwrócił uwagę na ciągłe zmiany środków 

do oprysków i ich etykiet oraz na to, że nowe przepisy o informowaniu sąsiadów o opryskach 

są trudne do zrealizowania – termin wykonania oprysków zależy głównie od warunków 

atmosferycznych a w naszym klimacie nie da się przewidzieć jaka pogoda będzie np. za 2 dni. 

Pan Józef  Cytryniak - Przewodniczący Komitetu Osiedlowego Nr 1 zawnioskował, aby 

na zebrania sołeckie zapraszać osoby z instytucji centralnych z Warszawy, bo wtedy 

problemy będą zgłaszane bezpośrednio do tych, co mogą je rozwiązać. Kozienice  to  duża              

i bogata gmina i takie zaproszenia nie powinny być lekceważone przez np. ministerstwa. 

Pan S. Siderski odpowiedział – raczej nie ma szans na przyjazd osób z np. ministerstwa na 

zebranie soleckie ale zawsze można sprobować. Na odzew na takie zaproszenia możemy 

liczyć tylko w okresie przed wyborami a i to w niewielkim zakresie. 
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Ad.1. Programu spotkania – omówienie zasad i celów rozdysponowania funduszu 

sołeckiego na 2014 r. 

 

Pan  Stanisław  Siderski omówił przekazane materiały w sprawie funduszu sołeckiego na 

2014 r. – jest on zmniejszony w stosunku do lat ubiegłych. Przypomniał o terminie składania 

wniosków – do 30.09.2013 r. i jest to termin nieprzekraczalny.  Do tego dnia musi być 

złożony kompletny wniosek. Wydatek proponowany przez dane sołectwo do realizacji z 

funduszu sołeckiego musi być powiązany ze strategią gminy Kozienice - dostępna na stronie 

internetowej www.kozienice.pl. 

Pani Janina Golik – sołtys wsi Świerże Górne – poprosiła o zawiadamianie sołtysa wsi o 

dniu realizacji zadań z funduszu sołeckiego. W Świerżach Górnych była robiona droga ok. 

700 m ze środków funduszu soleckiego i nie zawiadomiono o tym sołtysa a drogę zrobiono 

źle. 

 

Ad. 3 Programu spotkania - wolne wnioski. 

 

Pan Tomasz Śmietanka – Burmistrz Gminy poinformował o wygraniu przetargu na odbiór 

śmieci przez KGK sp. z o.o. i o zakupie samochodu dla Warsztatów Terapii Zajęciowej w 

Przewozie. Jest to pojazd przeznaczony do przewozu osób niepełnosprawnych. Zakup został 

dofinansowany ze środków PFRON. Burmistrz poinformował o tym, co się dzieje przy 

budowie Centrum Kultury oraz o remoncie drogi do Janikowa. 

Pan Igor Czerwiński –Zastępca Burmistrza omówił sprawy bieżące związane z nowymi 

przepisami w zakresie gospodarki odpadami. Uprzedził, że przez pewien czas mogą być 

problemy wynikające z nowej sytuacji, przybyło  gospodarstw i domów od których odbiera 

się śmieci, kończymy dopiero weryfikację złożonych deklaracji i aktualizujemy bazę danych. 

Sytuacja powinna się unormować pod koniec roku. 

Pan Robert Wojcieszek – Prezes KGK Sp. z o.o. poinformował o zakupie worków na 

śmieci do segregacji – mieszkańcy mogą odbierać je w siedzibie  KGK Sp. z o.o na ul. 

Przemysłowej. Powiedział też o możliwości zawierania  umów na dzierżawę pojemników na 

śmieci. 

Pan Andrzej Wołos wyjaśnił, że KGK nie sprzedaje pojemników – oddaje je tylko w 

dzierżawę. Pojemniki mają być wystawiane przed posesję, nikt nie będzie odbierał śmieci z 

podwórek i mają być wystawiane tak jak w ulotce o 7
00

 rano bo inaczej nie będą odbierane. 

Zaznaczył też, że żaden przepis prawny nie nakłada obowiązku aby mieszkańcom dawać tyle 

worków ile się odebrało – jeśli ktoś chce więcej musi zgłosić się do KGK. 

Pan Marian Janeczek – sołtys wsi Łuczynów: 

- z otrzymanych informacji wynika, że śmieci zmieszane odbierane mają być 2 razy w 

miesiącu  a  biodegradowalne  4x w miesiącu. Na wsi mało jest biodegradowalnych a 

znacznie więcej zmieszanych i takie rozwiązanie nie ma sensu, najlepiej odbierać 4x 

zmieszane a raz biodegradowalne. 

- sprawa boiska i placu zabaw w Łuczynowie – czy będą robione 

- o informację ws. oprysków przeciw komarom – czy prawdą jest że niektórzy sołtysi dostali 

takie preparaty celem rozdania mieszkańcom wsi. 

Pan Włodzimierz  Kowalski – sołtys wsi Janików: 

 – przedłożony harmonogram o terminach odbioru odpadów na wsiach, który sołtysi mają 

rozdać, jest nieczytelny. Po co informacja na kilku kartkach i o wszystkich wsiach kiedy 

wystarcza taka jak miesiąc temu – na jednej kartce tylko jedna wieś.  

- sprawa odbioru worków z siedziby KGK – nie powinno tak być, mieszkańcy muszą mieć 

dostarczone worki do posesji bo to bez sensu jeździć z drugiego końca gminy po worek na 

śmieci segregowane i biodegradowalne. 

- jak mają być pobierane opłaty za śmieci, czy podobnie jak podatek mogą je pobierać też 

sołtysi – jeśli tak to na jakich drukach i czy też będzie prowizja od pobierania tych opłat. 

- podziękowanie za uczestnictwo w Dniu Ogórka i pomoc przy organizacji. 

Pan Ryszard Zając – Przewodniczący Komitetu Osiedlowego Nr 3: 

http://www.kozienice.pl/
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- taka sama uwaga jak Pana W. Kowalskiego co do harmonogramów – podzielić i 

przygotować wg ulic lub osiedli. 

- sprawa wystawiania śmieci – ludzie mają śmietniki dostępne z ulicy i tu chyba nie ma 

problemu jeśli są dostępne bo zawsze były tak odbierane. Jeśli zaczną wystawiać na ulicę to 

przy wąskich chodnikach ciężko będzie przejść lub przejechać wózkiem a dodatkowo na 

pewno znajdzie się parę osób, które porozwalają te kosze i kto to będzie sprzątał. 

Pan Igor Czerwiński  – Zastępca Burmistrza:  
Obecny  system odbioru odpadów to nowość i robimy wszystko aby działał jak najlepie. Na 

pewno będziemy go poprawiać, min. w oparciu o uwagi zgłaszane na takich spotkaniach i 

przez mieszkańców. W założeniu ma być to system równoważący koszty z opłatami a w tej 

chwili nie wiemy jak to będzie ostatecznie się przedstawiało. Harmonogramy są na 5 

miesięcy (do końca roku). Na nowy rok opracowane będą nowe wzory i od razu na cały rok, 

prawdopodobnie w formie kalendarza, postaramy się uwzględnić uwagi. 

Uruchomiono przy wysypisku śmieci punkt do odbioru śmieci od mieszkańców – po okazaniu 

dowodu osobistego  – które nie są odbierane z posesji np. gruz, meble, sprzęt agd itp. Tam 

można zawieźć takie odpady i będą przyjęte nieodpłatnie, informacja o tym punkcie jest w 

ulotce. Terminy i zasady odbioru śmieci są też dostępne na stronie KGK i Urzędu Miejskiego 

w Kozienicach (www.kozienice.pl). 

Sprawa oprysków od komarów – nic takiego nie miało miejsca, koszty byłyby zbyt duże a 

efekt przy naszych uwarunkowaniach (woda + las)  znikomy. 

Pan Włodzimierz  Kowalski – sołtys wsi Janików: 

- informacja dla poszczególnych wsi powinna być taka jak poprzednio, ta jest nieczytelna. 

Pan Tomasz Śmietanka – Burmistrz Gminy – dobrze, będzie poprawiona dla każdej wsi 

oddzielnie. 

Pan Andrzej Wołos – doszło wiele nowych osób, wiele nie segreguje śmieci. Będziemy 

zostawiać po 1 worku na każdy rodzaj odpadów segregowanych ale nie więcej i to niezależnie 

od ilości odebranych worków – po więcej mieszkańcy musza się zgłaszać do KGK i dostaną. 

Pojemniki na śmieci musza być wystawiane na zewnątrz inaczej nie będą odbierane. Prośba 

tylko o zgłaszanie do KGK posesji gdzie mieszkają osoby starsze i chore to wtedy będą 

robione wyjątki i pracownicy KGK sami ten pojemnik wyniosą. 

Pan Józef  Cytryniak - Przewodniczący Komitetu Osiedlowego Nr 1:  
– zamiast drukować oddzielnie harmonogramy to może w przypadku zabudowy 

wielorodzinnej warto dopisać krotką informacje do ulotki.   

- jeśli ktoś ma stare pojemniki to czy może je opisać i wykorzystać?   

Pan Andrzej Wołos: 

- kolory pojemnika na odpady zmieszane może być dowolny, na biodegradowalne musi być 

brązowy. Pojemniki mogą być dowolne ale trzeba też się liczyć z tym, że mogą być trudności 

przy odbiorze tzn. jeżeli uchwyty przy pojemnikach nie będą pasować do zaczepów przy 

samochodzie to śmieci mogą nie zostać odebrane. 

Pan Józef  Cytryniak - Przewodniczący Komitetu Osiedlowego Nr 1: 

- Co z oświetleniem ul. Chartowej i remontem chodników na os. Głowaczowska I i II 

Pan Piotr Maciejewski – Przewodniczący Komitetu Osiedlowego Nr 5: 

- co z remontem drogi Nr 49 

- gdzie wrzucać reklamówki foliowe (w ulotce nie ma informacji) 

      Pan A. Wołos odpowiedział, że reklamówki wrzucamy do odpadów zmieszanych 

Pan Grzegorz Kurek – sołtys wsi Aleksandrówka:  
– sprawa spiętrzania rzeki Zagożdżonki, czy to będzie jakoś wykorzystane 

Pan Igor Czerwiński – Zastępca Burmistrza: 

Oświetlenie ulicy Chartowej  - powinno być do końca roku, remonty chodników – 

prawdopodobnie po wakacjach zaczniemy. 

Spiętrzenie wody na Zagożdżonce wiąże się z inwestycją budowy małej elektrowni wodnej. 

Jest to bardzo tanie źródło energii ale było to dotychczas blokowane przez ekologów. Może 

inwestorowi uda się to wreszcie dokończyć. Wysokość spiętrzeń to decyzja Starostwa. 

Mieszkańcy mogą być zaniepokojeni stanem wody w okresie wzmożonych opadów ale 

http://www.kozienice.pl/
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pobudowali się często na terenach zalewowych, w małych  dolinkach przy rzece. 

Konserwacja i dbanie o rowy melioracyjne, o koryto rzeki i nie powinno być większych 

problemów.  

Pan Tomasz Śmietanka – Burmistrz Gminy: 

Były problemy natury prawnej aby gmina mogła przekazać środki na ten cel do 

Wojewódzkiego Zarządu Melioracji i Urządzeń Wodnych, bo udrożnienie rzek i rowów 

melioracyjnych na pewno by pomogło. 

Co do remontu ul. Lubelskiej – mamy nadzieję że GDDKiA wykona to co deklaruje. 

Będziemy dążyć do poprawy nawierzchni na tej drodze i deszczówki. 

Pani Jadwiga Polesiak – sołtys wsi Łaszówka: 

- są nowe działki letniskowe na terenie sołectwa – co z odbiorem śmieci z tych działek 

Pan Leszek Matuszewski – sołtys wsi Ryczywół: 

- czy jest dostępny projekt drogi Nr 79. Mieszkający przy tej drodze chcą zmienić ogrodzenie 

i nie wiedzą do jakiego poziomu drogi się odnieść 

- co z osobami, które nie chcą składać deklaracji na odbiór śmieci 

Pan Artur Kobus – sołtys wsi Wola Chodkowska 

- kto będzie sprzątał przystanki autobusowe 

Pan Igor Czerwiński – Zastępca Burmistrza: 

Działkowcy zawierają umowy z KGK. Mogą też zawrzeć umowę na jeden wspólny kontener 

ale muszą wygospodarować na niego miejsce. 

Sprawa poziomu drogi 79 – budowę ogrodzenia trzeba uzgodnić z zarządcą drogi i on poda 

wymiary, gmina nie ma projektu drogi. 

W przypadku sprzątania przystanków trzeba rozszerzyć umowy o sprzątanie ulic i objąć nimi 

przystanki. 

Pan Marian Janeczek – sołtys wsi Łuczynów: 

- jeszcze raz sprawa budowy boiska i placu zabaw 

- do Policji – na chodniku parkują duże samochody (busy) zamiast na terenie posesji i na 

wiele godzin blokują chodniki – prośba o interwencję. 

Pan Igor Czerwiński – Zastępca Burmistrza: 

W tym roku mamy nadzieję rozpocząć prace ziemne na placu zabaw w Łuczynowie. 

Pani Hanna Karaś – sołtys wsi Kociołki:  
- prośba o równiarkę oraz o dowiezienie żużlu i grysu na koniec drogi asfaltowej bo teraz jest 

duży uskok. 

Pan Leszek Matuszewski – sołtys wsi Ryczywół: 

- czy jest możliwość załatwienia samochodu na przewiezienie wieńca dożynkowego 

- zespoły na imprezach organizowanych przez gminę kończą grać za wcześnie a najczęściej 

zaczynają z dużym opóźnieniem, prośba aby nie było takich zdarzeń. 

Pan Tomasz Śmietanka – Burmistrz Gminy: 

Samochód na przewóz wieńca dożynkowego twórcy muszą zorganizować sobie sami ew. 

można poprosić jednostkę OSP w Ryczywole jeśli wieniec będzie duży. 

Pan Ryszard Ośka – sołtys wsi Wilczkowice Górne: 

Po raz kolejny prośba o wycinkę krzaków przy posesji Nr 2.  

Uczestnicy zebrania nie mieli innych pytań i wniosków, zebranie zakończono. 

 

Protokołowała: 

Joanna Jagiełło  


